
  



Protokół Nr VII.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 07 maja 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 7:40                                                              czas zakończenia: 08:00 
 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 VII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na wniosek Wójt Gminy Pani Ewy Dąbskiej 

na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła i prowadziła 

Przewodnicząca Rady Gminy Stegna Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przywitała nowo wybranych Sołtysów Sołectw: 

1. Bronowo – Pani Marta Masłoń; 

2. Chełmek – Pani Marta Chojna; 

3. Mikoszewo – Pani Beata Stęplewska; 

4. Drewnica – Pani Mirosława Arcabowicz; 

5. Stegienka – Pani Małgorzata Mechlińska. 

 

Obecni również byli sołtysi: 

1. Tujsk – Pan Witold Kolasa 

2. Junoszyno – Pani Agnieszka Górska 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska, Zastępca Wójta Pan Tomasz 

Gajewski, Skarbnik Gminy Pani Dorota Witkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zych. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 13 radnych. 

  

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej Pani 

Bogumiły Duraj, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała czy jest konieczność, aby pkt. 4.2. przystąpienia do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski” oraz 4.3. przystąpienia 

Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania "Spichlerz 

Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020 podejmowane 

były w dniu dzisiejszym.  

Nie miała możliwości zapoznania się ze statutem Stowarzyszenia i ciężko będzie jej podjąć 

decyzje. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  odpowiedziała, że nie ma takiej konieczności, może to 

mieć miejsce na następnej Sesji Rady Gminy, której wstępny termin uzgodniła z 

Przewodniczącą Rady na dzień 21 maja. 



Radna Gabriela Danelska – złożyła wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad 

punktów: 

4.2. przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski” oraz 

4.3. przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania 

"Spichlerz Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – uważa, że skoro Rada spotkała się w trybie nadzwyczajnym 

to powinna obradować nad projektami, dla których się spotkała. 

Złożył wniosek dalej idący o wykreślenie z porządku obrad punktów: 

4.1. wystąpienia Gminy Stegna ze stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Żuławy i 

Mierzeja; 

4.2. przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski”,  

4.3. przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania 

"Spichlerz Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020. 

 

Radna Dorota Chojna – złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

„Sprawy różne”. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyraziła zgodę na wycofanie z porządku obrad projektów 

uchwał zgodnie z wnioskiem Radnego Mariusza Ogrodowskiego. 

Dodała, że Gmina Stegna jest ostatnią Gminą, która jeszcze nie poczyniła tych kroków. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – uzupełniła, iż w dniu dzisiejszym Krynica 

Morska będzie podejmować przedmiotowe uchwały. 

Zarówno LDG „Żuławy i Mierzeja” jak i „Spichlerz Żuławski” w swoich statutach otworzyły 

możliwość do zaproszenia grup z innych powiatów. To co znajdzie się w Statucie, jeżeli 

gminy przystąpią do Stowarzyszenia „Spichlerz Żuławski”, zostanie wypracowane później w 

poszerzonym składzie jego członków. Prosi, aby w momencie zapoznawania się obecnie ze 

statutem „Spichlerza Żuławskiego” nie uważać go za ostateczny. Dodała, że sama uchwała 

jest kierowana po to, aby pozyskiwać środki i móc realizować te zadania z PROW-u w 

następnym okresie programowania. Nowa Lokalna Strategia Rozwoju musi być na nowo 

opracowana dla całej LGD, jest taki wymóg, aby były one nowo utworzone do nowego 

programowania. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  uzupełniła, że obydwie LDG pokrywają się z utworzonym 

Obszarem Funkcjonalnym. 

 

Więcej uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie wniosek Radnego 

Mariusza Ogrodowskiego w sprawie wycofania z porządku obrad projektów uchwał : 

4.1. wystąpienia Gminy Stegna ze stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Żuławy i 

Mierzeja; 

4.2. przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Spichlerz Żuławski”,  

4.3. przystąpienia Gminy Stegna do Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania 

"Spichlerz Żuławski" w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020. 

 

Obecnych na sali 13 radnych. Za wycofaniem projektów uchwał głosowało 11 radnych,  

2 radnych głosowało przeciw.  

  

Radna Dorota Chojna – wycofała swój wniosek o uzupełnienie porządku obrad. 

 



Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad VII Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1.zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

4.2.zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015-2025. 

 

Ad. pkt Nr. 4.1. projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 

  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr VII/37/2015 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 4.2. projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy 

Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stegna na lata 2015 – 2025 

  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

 

Przyjęto uchwałę Nr VII/38/2015 

w sprawie zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Skarbnik Gminy wyjaśniała przed 

rozpoczęciem Sesji, że zadanie dotyczący witaczy nie zostało zrealizowane, ponieważ 

wykonawca bardzo późno się wycofał. Zapytała czy Wójt podejmowała rozmowy  

z wykonawcą witaczy bądź rozważała możliwość dołożenia z budżetu gminy środków 

finansowych na realizację tego zadania, czy szło to raczej do rozwiązania umowy z uwagi na 

kończący się termin realizacji. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska -  wyjaśniła, że termin realizacji tego zadania upływał z 

końcem marca, nie było możliwości jego przesunięcia.  

Rozumie, że w trakcie prac remontowych czy budowlanych wychodzą zadania, które nie były 

przewidziane na etapie realizacji inwestycji, ale nie może być sytuacji takiej, że na etapie 

składania oferty, gdzie jest określony przedmiot zamówienia, wykonawca następnego dnia 

składa wniosek o zwiększenie wartości przedmiotu zamówienia. Zakres inwestycji był jasno 



określony. Chciała negocjować kwotę zwiększenia przedmiotu zamówienia, gdyż propozycja 

była znacznie większa, natomiast wykonawca powiedział, że tego nie zrealizuje.  

Wysłana została nota obciążeniowa. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – uzupełniając wypowiedź Wójt Gminy wyjaśnił, że 

ustawa prawo zamówień publicznych jednoznacznie stwierdza następują kwestię, przedmiot 

zamówienia określony jest dla wszystkich oferentów, którzy staną do przetargu, jest on 

wiążący i może być w nim zmian. Jeżeli nastąpiłoby jakiekolwiek dofinansowanie 

wykonawcy przez zamawiającego wykraczające poza przedmiot zamówienia stanowiłoby to 

naruszenie dyscypliny finansów publicznych, jak również ustawy prawo zamówień 

publicznych, co wiąże się z konsekwencją również karną. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy oprócz kar umownych Gmina może dochodzić 

od wykonawcy wyższego odszkodowania niż tylko zadośćuczynienie z tytułu utraty 

dofinansowania na to zadanie w wysokości 45.000 zł, i czy będą ku temu podjęte kroki. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – odpowiedział, że nota obciążeniowa z tytułu kar 

umownych została już do wykonawcy wysłana, natomiast na podstawie Kodeksu cywilnego 

na drodze sądowej gmina może dochodzić również odszkodowania. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska – zapytała czy takie kary umowne są określone odgórnie. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że są one określone umową pomiędzy 

dwoma stronami, z tym, że nie mogą być zbyt wygórowane w stosunku do przedmiotu  

i wartości zamówienia. 

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała czy nie można było ogłosić nowego przetargu. 

 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski – nie było możliwości, rozmowy o przesunięciu 

terminu realizacji zostały podjęte. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – umowa na realizację tego zadania została podpisana w 

miesiącu listopadzie 2014 r., gmina nie posiadała dokumentacji. Dokumentacja została 

wykonana, pod koniec styczna zostało dokonane zgłoszenie do nadzoru budowlanego. Został 

ogłoszony przetarg, z którego został wyłoniony wykonawca. Kontaktowała się z Urzędem 

Marszałkowskim w sprawie możliwości przesunięcia terminu realizacji tej inwestycji, nie 

było takiej możliwości, ponieważ były to środki, które pozostały jeszcze ze starach rozdań 

programowania. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała dlaczego na to zadanie ogłoszony 

został przetarg, kwota 54.000 zł nie jest kwotą przetargową. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – odpowiedziała, że nie pozwoli sobie, aby występować z 

zapytaniem do jednej osoby, bez względu na to jaka to jest kwota oferty są zbierane, są to 

środki publiczne. Za chwilę pójdzie zarzut dlaczego akurat temu wykonawcy zlecona 

realizację danego zadania. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – powiedział, że rozumie, iż witacz, który znajduję się na 

wjeździe do Stegny od strony Sztutowa wykonany został z innego projektu. 

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wyjaśniła, że te witacze, które do tej pory 

stoją realizowane były w ramach wspólnego partnerskiego projektu Kampanii Promocyjnej 

Żuław, natomiast brakowało witacza od strony Stegny i od strony Wisły w Mikoszewie i na 

nie został złożony wniosek do LGD o dofinansowanie tych witaczy. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna zamknęła  

VII Sesję Rady Gminy Stegna. 

 
Protokołowała: 

Furman Małgorzata   

 


